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IEE

In bijgaand memo vind je onze appreciatie van de stukken van Salto. Er is een aanzienlijk restrisico. Ook doen we suggesties over de

aspecten die wel geregeld zouden kunnen worden.

Zoals gezegd, graag overleg. De minister heeft immers aangegeven de route t.a.v gegevensbescherming verder te willen

verkenning. Terugkoppeling: Graag gesprek met Saltro vervolgen gericht op waarborgen voor gegevensbescherming.

Groeten

var:IESE) EEE eins.

Verzonden: vrijdag 25 september 2020 18:31

SER SE vist; EN EEN inv. IEEE,
| 5.1.2e CRIPCERN @ minvws.nl>

5.12e ) JEEM eminvws.nl>

Onderwerp: RE: stand en verzoek overleg maandag

Urgentie: Hoog

Dankjewel

We gaan maandag jouw appreciatie meenemen en zullen je zeker aangehaakt houden bij het verdere verloop.
Mochtje nog verdere vragen hebben voor Saltro. Ik heb contact met CER en zij geeft aan heel het

weekend bereikbaar te zijn voor ons.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work(www .blackberry.com)

van:"TENBEEnin ws.ol>
Verzonden: 25 sep. 2020 17:51

([@minvws.nl>;
"

AE D" minvws.nl>

Onderwerp: stand en verzoek overleg maandag

seteIEEE

Ik bericht jullie nogmaals inzake ons traject rond de testcapaciteit Abu Dhabi.

De appreciatie is bijna gereed. Streven is hem — zoals gevraagd- maandagochtend aan jullie toe te kunnen toesturen. Voor nu heb

ik nog twee punten:

e  Eerder begreep ik dat jullie maandag een gesprek hebben over het vervolg ( evt met BZ). Ik zou willen verzoeken mij ook

daarvoor uit te nodigen. Ik sluit (via webex) graag aan, omdat we met veel van de vragen vanuit WJZ ook weer aan de slag

moeten. Zouden jullie me daarvoor willen uitnodigen?

eo  Verder wil ik in ieder geval alvast melden dat er nog veel uitgezocht moet worden aangaande de internationale afspraken
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en of een bilaterale afspraak met wel mogelijk is. De eerste vraag is of het (iberhaupt mogelijkheid is om over een

geharmoniseerd onderwerp als privacy bilaterale afspraken te maken. Daarnaast zijn er nog allerhande procedures waar je

rekening mee moet houden. Daarnaast dekken we er het privacy risico er niet mee af. Vraag is dus wat we ermee

bereiken? Al met al is dit geen sinecure. Ik wilde in ieder geval al even heads up geven op dit punt.

Groet en alvast fijn weekend,

5.1.2e
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